

**PEMBERITAHUAN PERTANYAAN DEWAN RAKYAT
JAWAPAN OLEH YB DATUK SERI DR. S. SUBRAMANIAM
MENTERI KESIHATAN MALAYSIA**

**PERTANYAAN : LISAN
DARIPADA : YB DATO' MANSOR BIN OTHMAN
[NIBONG TEBAL]
TARIKH : 16 OKTOBER 2014
SOALAN :**

YB Dato' Mansor bin Othman [Nibong Tebal] minta **MENTERI KESIHATAN** menyatakan jumlah hospital yang dalam urusan pengoperasian mereka mengamalkan tuntutan syari'e (syariah compliance) mengikut pecahan negeri di seluruh negara.

Tuan Yang di-Pertua,

Semua 143 buah hospital Kerajaan di seluruh negara sememangnya mengamalkan dan menerap nilai-nilai murni di dalam operasi harian di hospital dengan mengambil kira perkara berikut:

a) Ubat-Ubatan, Vaksin Serta Makanan;

Majoriti ubat-ubatan dan setiap hidangan makanan yang diberikan kepada pesakit dipastikan halal dan disahkan oleh JAKIM dan terjamin selamat. Bagi ubatan yang mempunyai sumber tidak halal, pesakit diberi pilihan untuk menentukan keperluan masing-masing.

b) Penempatan Pegawai-pegawai Agama Di Hospital;

Pegawai-pegawai agama yang ditempatkan di hospital-hospital memberi bimbingan kerohanian dan menggalakkan penerapan unsur doa, memperdengarkan azan kepada bayi yang baru lahir, mengajarkan pesakit cara bertayamum dan solat, dan lain-lain amalan sebagai sebahagian dari proses pemulihan dan rawatan.

c) Kebenaran Untuk Suami Menemani Isteri Semasa Proses Bersalin;

Terdapat kemudahan lain yang disediakan seperti bilik bersalin yang memberikan privasi untuk suami menemani isteri semasa proses bersalin, bilik solat, balai pelawat serta wad berasingan lelaki dan wanita.

d) Seminar dan Pendidikan Kesihatan; dan

Pihak hospital ada mengadakan seminar kepada orang ramai dan warga kerja hospital seperti penjagaan kesihatan dalam bulan Ramadan dan seminar berkaitan perubatan dan Islam.

e) Perkhidmatan Berpaksikan Pelanggan.

Perkhidmatan perubatan yang diberikan adalah berpaksikan pelanggan bagi memastikan pelanggan diberi layanan berkualiti yang mesra, prihatin dan selamat. Ini termasuklah amalan etika perubatan yang baik, kerahsiaan pesakit, *chaperon*, serta membudayakan nilai-nilai murni, *soft skills*, mengamalkan budaya korporat seperti budaya penyayang, profesionalisme dan kerja berpasukan.

**PEMBERITAHUAN PERTANYAAN
DEWAN RAKYAT**

PERTANYAAN : BAGI JAWAB LISAN

DARIPADA : DATUK WEE JECK SENG [TANJONG PIAI]

TARIKH : 16 OKTOBER 2014 (KHAMIS)

SOALAN : 29

Datuk Wee Jeck Seng [Tanjong Piai] minta **MENTERI PENGANGKUTAN** menyatakan adakah wujud badan yang berfungsi untuk mengawal selia sekolah memandu di seluruh Malaysia. Jika tiada, adakah Kementerian bercadang untuk mewujudkannya.

JAWAPAN

Tuan Yang di-Pertua,

Kerajaan melalui Kementerian Pengangkutan sememangnya telah mempunyai badan/institusi yang berfungsi untuk mengawalselia operasi Institut Memandu (IM) / Sekolah memandu (SM) di seluruh negara. Badan tersebut dikenali sebagai Jawatankuasa Pelesenan Institut Memandu (JKPIM) Malaysia yang ditubuhkan di bawah Akta Pengangkutan Jalan (APJ) 1987 dan Kaedah-Kaedah Kenderaan Motor (Sekolah Memandu) 1992. JKPIIM tersebut dipengerusikan oleh Ketua Pengarah Jabatan Pengangkutan Jalan dan dianggotai oleh wakil Ketua Setiausaha Kementerian Pengangkutan, wakil Ketua Polis Negara, Wakil Institut Penyelidikan Keselamatan Jalan Raya (MIROS) dan Wakil Bahagian Pelesenan Pemandu, Ibu Pejabat JPJ sebagai urusetia utama.

Tuan Yang di-Pertua,

Bidang kuasa JKPIIM sebagaimana yang telah ditetapkan di bawah Kaedah 6, Kaedah-Kaedah Kenderaan Motor (Sekolah Memandu) 1992 adalah seperti berikut:

- (i) melulus dan memberi semua permohonan untuk permit-permit dan mengenakan sekatan-sekatan ke atas kawasan-kawasan beroperasi sebagaimana yang dipertimbangkan patut;

- (ii) menentukan bilangan permit, sijil kenderaan dan sijil pengajar yang akan dikeluarkan dari masa ke masa;
- (iii) mengeluarkan jenis permit yang berbeza-beza kepada institusi atau sekolah memandu; dan
- (iv) membatalkan atau menggantung permit dan mengenakan syarat-syarat ke atas permit dan sijil-sijil.

NO. SOALAN: 30

**PEMBERITAHUAN PERTANYAAN BAGI JAWAB LISAN
DEWAN RAKYAT**

PERTANYAAN : LISAN

**DARIPADA : YB PUAN ALICE LAU KIONG YIENG
[LANANG]**

TARIKH : 16 OKTOBER 2014

RUJUKAN : 7146

SOALAN:

YB Puan Alice Lau Kiong Yieng [Lanang] minta **MENTERI DALAM NEGERI** menyatakan jumlah kekosongan jawatan dalam PDRM setiap tahun dari 2008 hingga kini di setiap negeri dan di Sibuan dan apakah cara yang telah diambil untuk mengatasi masalah kekosongan tersebut.

JAWAPAN:

Tuan Yang di-Pertua,

Jumlah kekosongan pegawai dan anggota PDRM mengikut tahun adalah seperti berikut:

TAHUN	KEKOSONGAN
2008	5,692
2009	4,144
2010	1,835
2011	1,805
2012	3,911
2013	5,848
2014	8,642

Nota : Statistik kekuatan PDRM berakhir 31 Ogos 2014.

Manakala kekosongan di Sibul sebanyak 49 orang, iaitu perjawatan 603 orang berbanding kekuatan 554 orang.

Pihak PDRM secara proaktif membuat pengambilan untuk mengatasi kekosongan ini. Pengambilan dibuat secara perancangan untuk jangka pendek dan jangka panjang. PDRM mendapat penambahan

perjawatan uniform yang banyak untuk tahun 2014 iaitu berjumlah 4,992 perjawatan.